

ΗΜΕΡΟΜΙΣΘΙΑ ΙΜΑΤΙΣΜΟΥ ΟΛΗΣ ΤΗΣ ΧΩΡΑΣ ΑΠΟ 1.3.2008 - ΑΥΞΗΣΗ: 6,5%

I. ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΙΣ ΕΤΟΙΜΩΝ ΕΝΔΥΜΑΤΩΝ

Τεχνίτες ετοιμασίας σακακιού - παντελονιού (Ανθυγιεινό επίδομα: 0%)

Έτη εργασίας	Παλιό βασικό	Ποσοστό αύξησης	Νέο βασικό	Επίδομα τριετίας	Επίδομα γάμου	Ανθυγιεινό επίδομα	Σύνολο άγαμων	Σύνολο έγγαμων
0-3	32,08	6,50	34,17		3,42	0,00	34,17	37,59
3-6 5%				1,71	3,42	0,00	35,88	39,30
6-9 10%				3,42	3,42	0,00	37,59	41,01
9-12 15%				5,13	3,42	0,00	39,30	42,72
12-15 20%				6,83	3,42	0,00	41,00	44,42
15-18 25%				8,54	3,42	0,00	42,71	46,13
18 + 27,5%				9,40	3,42	0,00	43,57	46,99
ΠΡΟΣΟΧΗ! Από 1.1.2009 το ποσοστό της 6ης τριετίας ανέρχεται στο 5% και διαμορφώνεται:								
18 + 30%				10,25	3,42	0,00	44,42	47,84

Βοηθοί που εκτελούν εργασία σακακιού μέχρι Β' πρόβας (Ανθυγιεινό επίδομα: 0%)

Έτη εργασίας	Παλιό βασικό	Ποσοστό αύξησης	Νέο βασικό	Επίδομα τριετίας	Επίδομα γάμου	Ανθυγιεινό επίδομα	Σύνολο άγαμων	Σύνολο έγγαμων
0-3	30,17	6,50	32,13		3,21	0,00	32,13	35,34
3-6 5%				1,61	3,21	0,00	33,74	36,95
6-9 10%				3,21	3,21	0,00	35,34	38,55
9-12 15%				4,82	3,21	0,00	36,95	40,16
12-15 20%				6,43	3,21	0,00	38,56	41,77
15-18 25%				8,03	3,21	0,00	40,16	43,37
18 + 27,5%				8,84	3,21	0,00	40,97	44,18
ΠΡΟΣΟΧΗ! Από 1.1.2009 το ποσοστό της 6ης τριετίας ανέρχεται στο 5% και διαμορφώνεται:								
18 + 30%				9,64	3,21	0,00	41,77	44,98

Βοηθοί που ετοιμάζουν μέσα - έξω τσέπες, φόδρες, μανίκια κ.λπ. (Ανθυγιεινό επίδομα: 0%)

Έτη εργασίας	Παλιό βασικό	Ποσοστό αύξησης	Νέο βασικό	Επίδομα τριετίας	Επίδομα γάμου	Ανθυγιεινό επίδομα	Σύνολο άγαμων	Σύνολο έγγαμων
0-3	29,41	6,50	31,32		3,13	0,00	31,32	34,45
3-6 5%				1,57	3,13	0,00	32,89	36,02
6-9 10%				3,13	3,13	0,00	34,45	37,58
9-12 15%				4,70	3,13	0,00	36,02	39,15
12-15 20%				6,26	3,13	0,00	37,58	40,71
15-18 25%				7,83	3,13	0,00	39,15	42,28
18 + 27,5%				8,61	3,13	0,00	39,93	43,06
ΠΡΟΣΟΧΗ! Από 1.1.2009 το ποσοστό της 6ης τριετίας ανέρχεται στο 5% και διαμορφώνεται:								
18 + 30%				9,40	3,13	0,00	40,72	43,85

Σχεδιαστής ενδυμάτων - Μοντελίστ (Ανθυγιεινό επίδομα: 0%)

Έτη εργασίας	Παλιό βασικό	Ποσοστό αύξησης	Νέο βασικό	Επίδομα τριετίας	Επίδομα γάμου	Ανθυγιεινό επίδομα	Σύνολο άγαμων	Σύνολο έγγαμων
0-3	881,16	6,50	938,44		93,84	0,00	938,44	1.032,28
3-6 5%				46,92	93,84	0,00	985,36	1.079,20
6-9 10%				93,84	93,84	0,00	1.032,28	1.126,12
9-12 15%				140,77	93,84	0,00	1.079,21	1.173,05
12-15 20%				187,69	93,84	0,00	1.126,13	1.219,97
15-18 25%				234,61	93,84	0,00	1.173,05	1.266,89
18 + 27,5%				258,07	93,84	0,00	1.196,51	1.290,35
ΠΡΟΣΟΧΗ! Από 1.1.2009 το ποσοστό της 6ης τριετίας ανέρχεται στο 5% και διαμορφώνεται:								
18 + 30%				281,53	93,84	0,00	1.219,97	1.313,81

ΚΟΠΗ

Προϊστάμενος κοπτηρίου - μεγεθύνσεων (Ανθυγιεινό επίδομα: 5%)

Έτη εργασίας	Παλιό βασικό	Ποσοστό αύξησης	Νέο βασικό	Επίδομα τριετίας	Επίδομα γάμου	Ανθυγιεινό επίδομα	Σύνολο άγαμων	Σύνολο έγγαμων
0-3	866,98	6,50	923,33		92,33	46,17	969,50	1.061,83
3-6 5%				46,17	92,33	46,17	1.015,67	1.108,00
6-9 10%				92,33	92,33	46,17	1.061,83	1.154,16
9-12 15%				138,50	92,33	46,17	1.108,00	1.200,33
12-15 20%				184,67	92,33	46,17	1.154,17	1.246,50
15-18 25%				230,83	92,33	46,17	1.200,33	1.292,66
18 + 27,5%				253,92	92,33	46,17	1.223,42	1.315,75
ΠΡΟΣΟΧΗ! Από 1.1.2009 το ποσοστό της 6ης τριετίας ανέρχεται στο 5% και διαμορφώνεται:								
18 + 30%				277,00	92,33	46,17	1.246,50	1.338,83

Κόπτης - σχεδιαστής (Ανθυγιεινό επίδομα: 5%)

Έτη εργασίας	Παλιό βασικό	Ποσοστό αύξησης	Νέο βασικό	Επίδομα τριετίας	Επίδομα γάμου	Ανθυγιεινό επίδομα	Σύνολο άγαμων	Σύνολο έγγαμων
0-3	801,19	6,50	853,27		85,33	42,66	895,93	981,26
3-6 5%				42,66	85,33	42,66	938,59	1.023,92
6-9 10%				85,33	85,33	42,66	981,26	1.066,59
9-12 15%				127,99	85,33	42,66	1.023,92	1.109,25
12-15 20%				170,65	85,33	42,66	1.066,58	1.151,91
15-18 25%				213,32	85,33	42,66	1.109,25	1.194,58
18 + 27,5%				234,65	85,33	42,66	1.130,58	1.215,91
ΠΡΟΣΟΧΗ! Από 1.1.2009 το ποσοστό της 6ης τριετίας ανέρχεται στο 5% και διαμορφώνεται:								
18 + 30%				255,98	85,33	42,66	1.151,91	1.237,24

Κόπτης ηλεκτρικού ψαλιδιού (Ανθυγιεινό επίδομα: 5%)

Έτη εργασίας	Παλιό βασικό	Ποσοστό αύξησης	Νέο βασικό	Επίδομα τριετίας	Επίδομα γάμου	Ανθυγιεινό επίδομα	Σύνολο άγαμων	Σύνολο έγγαμων
0-3	735,38	6,50	783,18		78,32	39,16	822,34	900,66
3-6 5%				39,16	78,32	39,16	861,50	939,82
6-9 10%				78,32	78,32	39,16	900,66	978,98
9-12 15%				117,48	78,32	39,16	939,82	1.018,14
12-15 20%				156,64	78,32	39,16	978,98	1.057,30
15-18 25%				195,80	78,32	39,16	1.018,14	1.096,46
18 + 27,5%				215,37	78,32	39,16	1.037,71	1.116,03
ΠΡΟΣΟΧΗ! Από 1.1.2009 το ποσοστό της 6ης τριετίας ανέρχεται στο 5% και διαμορφώνεται:								
18 + 30%				234,95	78,32	39,16	1.057,29	1.135,61

Βοηθοί κοπτηρίου (Ανθυγιεινό επίδομα: 0%)

Έτη εργασίας	Παλιό βασικό	Ποσοστό αύξησης	Νέο βασικό	Επίδομα τριετίας	Επίδομα γάμου	Ανθυγιεινό επίδομα	Σύνολο άγαμων	Σύνολο έγγαμων
0-3	29,41	6,50	31,32		3,13	0,00	31,32	34,45
3-6 5%				1,57	3,13	0,00	32,89	36,02
6-9 10%				3,13	3,13	0,00	34,45	37,58
9-12 15%				4,70	3,13	0,00	36,02	39,15
12-15 20%				6,26	3,13	0,00	37,58	40,71
15-18 25%				7,83	3,13	0,00	39,15	42,28
18 + 27,5%				8,61	3,13	0,00	39,93	43,06
ΠΡΟΣΟΧΗ! Από 1.1.2009 το ποσοστό της 6ης τριετίας ανέρχεται στο 5% και διαμορφώνεται:								
18 + 30%				9,40	3,13	0,00	40,72	43,85

Βοηθοί μοντελίστ (Ανθυγιεινό επίδομα: 0%)

Έτη εργασίας	Παλιό βασικό	Ποσοστό αύξησης	Νέο βασικό	Επίδομα τριετίας	Επίδομα γάμου	Ανθυγιεινό επίδομα	Σύνολο άγαμων	Σύνολο έγγαμων
0-3	30,07	6,50	32,02		3,20	0,00	32,02	35,22
3-6 5%				1,60	3,20	0,00	33,62	36,82
6-9 10%				3,20	3,20	0,00	35,22	38,42
9-12 15%				4,80	3,20	0,00	36,82	40,02
12-15 20%				6,40	3,20	0,00	38,42	41,62
15-18 25%				8,01	3,20	0,00	40,03	43,23
18 + 27,5%				8,81	3,20	0,00	40,83	44,03
ΠΡΟΣΟΧΗ! Από 1.1.2009 το ποσοστό της 6ης τριετίας ανέρχεται στο 5% και διαμορφώνεται:								
18 + 30%				9,61	3,20	0,00	41,63	44,83

ΡΑΦΗ**Γαζωτές (Ανθυγιεινό επίδομα: 0%)**

Έτη εργασίας	Παλιό βασικό	Ποσοστό αύξησης	Νέο βασικό	Επίδομα τριετίας	Επίδομα γάμου	Ανθυγιεινό επίδομα	Σύνολο άγαμων	Σύνολο έγγαμων
0-3	30,15	6,50	32,11		3,21	0,00	32,11	35,32
3-6 5%				1,61	3,21	0,00	33,72	36,93
6-9 10%				3,21	3,21	0,00	35,32	38,53
9-12 15%				4,82	3,21	0,00	36,93	40,14
12-15 20%				6,42	3,21	0,00	38,53	41,74
15-18 25%				8,03	3,21	0,00	40,14	43,35
18 + 27,5%				8,83	3,21	0,00	40,94	44,15
ΠΡΟΣΟΧΗ! Από 1.1.2009 το ποσοστό της 6ης τριετίας ανέρχεται στο 5% και διαμορφώνεται:								
18 + 30%				9,63	3,21	0,00	41,74	44,95

Προϊστάμενοι ραφής (Ανθυγιεινό επίδομα: 0%)

Έτη εργασίας	Παλιό βασικό	Ποσοστό αύξησης	Νέο βασικό	Επίδομα τριετίας	Επίδομα γάμου	Ανθυγιεινό επίδομα	Σύνολο άγαμων	Σύνολο έγγαμων
0-3	32,44	6,50	34,55		3,46	0,00	34,55	38,01
3-6 5%				1,73	3,46	0,00	36,28	39,74
6-9 10%				3,46	3,46	0,00	38,01	41,47
9-12 15%				5,18	3,46	0,00	39,73	43,19
12-15 20%				6,91	3,46	0,00	41,46	44,92
15-18 25%				8,64	3,46	0,00	43,19	46,65
18 + 27,5%				9,50	3,46	0,00	44,05	47,51
ΠΡΟΣΟΧΗ! Από 1.1.2009 το ποσοστό της 6ης τριετίας ανέρχεται στο 5% και διαμορφώνεται:								
18 + 30%				10,37	3,46	0,00	44,92	48,38

Μπαγκαδόροι - μανικάδες (Ανθυγιεινό επίδομα: 0%)

Έτη εργασίας	Παλιό βασικό	Ποσοστό αύξησης	Νέο βασικό	Επίδομα τριετίας	Επίδομα γάμου	Ανθυγιεινό επίδομα	Σύνολο άγαμων	Σύνολο έγγαμων
0-3	32,08	6,50	34,17		3,42	0,00	34,17	37,59
3-6 5%				1,71	3,42	0,00	35,88	39,30
6-9 10%				3,42	3,42	0,00	37,59	41,01
9-12 15%				5,13	3,42	0,00	39,30	42,72
12-15 20%				6,83	3,42	0,00	41,00	44,42
15-18 25%				8,54	3,42	0,00	42,71	46,13
18 + 27,5%				9,40	3,42	0,00	43,57	46,99
ΠΡΟΣΟΧΗ! Από 1.1.2009 το ποσοστό της 6ης τριετίας ανέρχεται στο 5% και διαμορφώνεται:								
18 + 30%				10,25	3,42	0,00	44,42	47,84

Επιδιορθωτές - επιδιορθώτριες, κουμαντατουριέρηδες (Ανθυγιεινό επίδομα: 0%)

Έτη εργασίας	Παλιό βασικό	Ποσοστό αύξησης	Νέο βασικό	Επίδομα τριετίας	Επίδομα γάμου	Ανθυγιεινό επίδομα	Σύνολο άγαμων	Σύνολο έγγαμων
0-3	31,88	6,50	33,95		3,40	0,00	33,95	37,35
3-6 5%				1,70	3,40	0,00	35,65	39,05
6-9 10%				3,40	3,40	0,00	37,35	40,75
9-12 15%				5,19	3,40	0,00	39,04	42,44
12-15 20%				6,79	3,40	0,00	40,74	44,14
15-18 25%				8,49	3,40	0,00	42,44	45,84
18 + 27,5%				9,34	3,40	0,00	43,29	46,69
ΠΡΟΣΟΧΗ! Από 1.1.2009 το ποσοστό της 6ης τριετίας ανέρχεται στο 5% και διαμορφώνεται:								
18 + 30%				10,19	3,40	0,00	44,14	47,54

Επιδιορθωτές (Ανθυγιεινό επίδομα: 0%)

Έτη εργασίας	Παλιό βασικό	Ποσοστό αύξησης	Νέο βασικό	Επίδομα τριετίας	Επίδομα γάμου	Ανθυγιεινό επίδομα	Σύνολο άγαμων	Σύνολο έγγαμων
0-3	29,99	6,50	31,94		3,19	0,00	31,94	35,13
3-6 5%				1,60	3,19	0,00	33,54	36,73
6-9 10%				3,19	3,19	0,00	35,13	38,32
9-12 15%				4,79	3,19	0,00	36,73	39,92
12-15 20%				6,39	3,19	0,00	38,33	41,52
15-18 25%				7,99	3,19	0,00	39,93	43,12
18 + 27,5%				8,78	3,19	0,00	40,72	43,91
ΠΡΟΣΟΧΗ! Από 1.1.2009 το ποσοστό της 6ης τριετίας ανέρχεται στο 5% και διαμορφώνεται:								
18 + 30%				9,58	3,19	0,00	41,52	44,71

Εργάτες αποθήκης (Ανθυγιεινό επίδομα: 0%)

Έτη εργασίας	Παλιό βασικό	Ποσοστό αύξησης	Νέο βασικό	Επίδομα τριετίας	Επίδομα γάμου	Ανθυγιεινό επίδομα	Σύνολο άγαμων	Σύνολο έγγαμων
0-3	29,52	6,50	31,44		3,14	0,00	31,44	34,58
3-6 5%				1,57	3,14	0,00	33,01	36,15
6-9 10%				3,14	3,14	0,00	34,58	37,72
9-12 15%				4,72	3,14	0,00	36,16	39,30
12-15 20%				6,29	3,14	0,00	37,73	40,87
15-18 25%				7,86	3,14	0,00	39,30	42,44
18 + 27,5%				8,65	3,14	0,00	40,09	43,23
ΠΡΟΣΟΧΗ! Από 1.1.2009 το ποσοστό της 6ης τριετίας ανέρχεται στο 5% και διαμορφώνεται:								
18 + 30%				9,43	3,14	0,00	40,87	44,01

Εργάτες - εργάτριες ανειδίκευτοι-ες (Ανθυγιεινό επίδομα: 0%)

Έτη εργασίας	Παλιό βασικό	Ποσοστό αύξησης	Νέο βασικό	Επίδομα τριετίας	Επίδομα γάμου	Ανθυγιεινό επίδομα	Σύνολο άγαμων	Σύνολο έγγαμων
0-3	29,41	6,50	31,32		3,13	0,00	31,32	34,45
3-6 5%				1,57	3,13	0,00	32,89	36,02
6-9 10%				3,13	3,13	0,00	34,45	37,58
9-12 15%				4,70	3,13	0,00	36,02	39,15
12-15 20%				6,26	3,13	0,00	37,58	40,71
15-18 25%				7,83	3,13	0,00	39,15	42,28
18 + 27,5%				8,61	3,13	0,00	39,93	43,06
ΠΡΟΣΟΧΗ! Από 1.1.2009 το ποσοστό της 6ης τριετίας ανέρχεται στο 5% και διαμορφώνεται:								
18 + 30%				9,40	3,13	0,00	40,72	43,85

Καθαριστές - καθαρίστριες (Ανθυγιεινό επίδομα: 5%)

Έτη εργασίας	Παλιό βασικό	Ποσοστό αύξησης	Νέο βασικό	Επίδομα τριετίας	Επίδομα γάμου	Ανθυγιεινό επίδομα	Σύνολο άγαμων	Σύνολο έγγαμων
0-3	29,41	6,50	31,32		3,13	1,57	32,89	36,02
3-6 5%				1,57	3,13	1,57	34,46	37,59
6-9 10%				3,13	3,13	1,57	36,02	39,15
9-12 15%				4,70	3,13	1,57	37,59	40,72
12-15 20%				6,26	3,13	1,57	39,15	42,28
15-18 25%				7,83	3,13	1,57	40,72	43,85
18 + 27,5%				8,61	3,13	1,57	41,50	44,63
ΠΡΟΣΟΧΗ! Από 1.1.2009 το ποσοστό της 6ης τριετίας ανέρχεται στο 5% και διαμορφώνεται:								
18 + 30%				9,40	3,13	1,57	42,29	45,42

ΣΙΔΕΡΩΜΑ**Πρεσσαδόροι, τεχνίτες πλισσέ (Ανθυγιεινό επίδομα: 10%)**

Έτη εργασίας	Παλιό βασικό	Ποσοστό αύξησης	Νέο βασικό	Επίδομα τριετίας	Επίδομα γάμου	Ανθυγιεινό επίδομα	Σύνολο άγαμων	Σύνολο έγγαμων
0-3	30,50	6,50	32,48		3,25	3,25	35,73	38,98
3-6 5%				1,62	3,25	3,25	37,35	40,60
6-9 10%				3,25	3,25	3,25	38,98	42,23
9-12 15%				4,87	3,25	3,25	40,60	43,85
12-15 20%				6,50	3,25	3,25	42,23	45,48
15-18 25%				8,12	3,25	3,25	43,85	47,10
18 + 27,5%				8,93	3,25	3,25	44,66	47,91
ΠΡΟΣΟΧΗ! Από 1.1.2009 το ποσοστό της 6ης τριετίας ανέρχεται στο 5% και διαμορφώνεται:								
18 + 30%				9,74	3,25	3,25	45,47	48,72

Σιδηρωτές (Ανθυγιεινό επίδομα: 10%)

Έτη εργασίας	Παλιό βασικό	Ποσοστό αύξησης	Νέο βασικό	Επίδομα τριετίας	Επίδομα γάμου	Ανθυγιεινό επίδομα	Σύνολο άγαμων	Σύνολο έγγαμων
0-3	29,74	6,50	31,67		3,17	3,17	34,84	38,01
3-6 5%				1,58	3,17	3,17	36,42	39,59
6-9 10%				3,17	3,17	3,17	38,01	41,18
9-12 15%				4,75	3,17	3,17	39,59	42,76
12-15 20%				6,33	3,17	3,17	41,17	44,34
15-18 25%				7,92	3,17	3,17	42,76	45,93
18 + 27,5%				8,71	3,17	3,17	43,55	46,72
ΠΡΟΣΟΧΗ! Από 1.1.2009 το ποσοστό της 6ης τριετίας ανέρχεται στο 5% και διαμορφώνεται:								
18 + 30%				9,50	3,17	3,17	44,34	47,51

II. ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΙΣ ΕΦΑΠΛΩΜΑΤΟΠΟΙΙΑΣ**Ειδικευμένοι (Ανθυγιεινό επίδομα: 0%)**

Έτη εργασίας	Παλιό βασικό	Ποσοστό αύξησης	Νέο βασικό	Επίδομα τριετίας	Επίδομα γάμου	Ανθυγιεινό επίδομα	Σύνολο άγαμων	Σύνολο έγγαμων
0-3	30,35	6,50	32,32		3,23	0,00	32,32	35,55
3-6 5%				1,62	3,23	0,00	33,94	37,17
6-9 10%				3,23	3,23	0,00	35,55	38,78
9-12 15%				4,85	3,23	0,00	37,17	40,40
12-15 20%				6,46	3,23	0,00	38,78	42,01
15-18 25%				8,08	3,23	0,00	40,40	43,63
18 + 27,5%				8,89	3,23	0,00	41,21	44,44
ΠΡΟΣΟΧΗ! Από 1.1.2009 το ποσοστό της 6ης τριετίας ανέρχεται στο 5% και διαμορφώνεται:								
18 + 30%				9,70	3,23	0,00	42,02	45,25

Βοηθεί των ειδικευμένων εφαπλωματοποιών (Ανθυγιεινό επίδομα: 0%)

Έτη εργασίας	Παλιό βασικό	Ποσοστό αύξησης	Νέο βασικό	Επίδομα τριετίας	Επίδομα γάμου	Ανθυγιεινό επίδομα	Σύνολο άγαμων	Σύνολο έγγαμων
0-3	29,41	6,50	31,32		3,13	0,00	31,32	34,45
3-6 5%				1,57	3,13	0,00	32,89	36,02
6-9 10%				3,13	3,13	0,00	34,45	37,58
9-12 15%				4,70	3,13	0,00	36,02	39,15
12-15 20%				6,26	3,13	0,00	37,58	40,71
15-18 25%				7,83	3,13	0,00	39,15	42,28
18 + 27,5%				8,61	3,13	0,00	39,93	43,06
ΠΡΟΣΟΧΗ! Από 1.1.2009 το ποσοστό της 6ης τριετίας ανέρχεται στο 5% και διαμορφώνεται:								
18 + 30%				9,40	3,13	0,00	40,72	43,85

III. ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΙΣ ΠΙΛΟΠΟΙΙΑΣ ΚΑΙ ΣΤΡΩΜΑΤΟΠΟΙΙΑΣ

Τεχνίτες - τεχνίτριες (Ανθυγιεινό επίδομα: 0%)

Έτη εργασίας	Παλιό βασικό	Ποσοστό αύξησης	Νέο βασικό	Επίδομα τριετίας	Επίδομα γάμου	Ανθυγιεινό επίδομα	Σύνολο άγαμων	Σύνολο έγγαμων
0-3	30,35	6,50	32,32		3,23	0,00	32,32	35,55
3-6 5%				1,62	3,23	0,00	33,94	37,17
6-9 10%				3,23	3,23	0,00	35,55	38,78
9-12 15%				4,85	3,23	0,00	37,17	40,40
12-15 20%				6,46	3,23	0,00	38,78	42,01
15-18 25%				8,08	3,23	0,00	40,40	43,63
18 + 27,5%				8,89	3,23	0,00	41,21	44,44
ΠΡΟΣΟΧΗ! Από 1.1.2009 το ποσοστό της 6ης τριετίας ανέρχεται στο 5% και διαμορφώνεται:								
18 + 30%				9,70	3,23	0,00	42,02	45,25

Γαζωτές - γαζώτριες πιλοποιίας - στρωματοποιίας (Ανθυγιεινό επίδομα: 0%)

Έτη εργασίας	Παλιό βασικό	Ποσοστό αύξησης	Νέο βασικό	Επίδομα τριετίας	Επίδομα γάμου	Ανθυγιεινό επίδομα	Σύνολο άγαμων	Σύνολο έγγαμων
0-3	29,41	6,50	31,32		3,13	0,00	31,32	34,45
3-6 5%				1,57	3,13	0,00	32,89	36,02
6-9 10%				3,13	3,13	0,00	34,45	37,58
9-12 15%				4,70	3,13	0,00	36,02	39,15
12-15 20%				6,26	3,13	0,00	37,58	40,71
15-18 25%				7,83	3,13	0,00	39,15	42,28
18 + 27,5%				8,61	3,13	0,00	39,93	43,06
ΠΡΟΣΟΧΗ! Από 1.1.2009 το ποσοστό της 6ης τριετίας ανέρχεται στο 5% και διαμορφώνεται:								
18 + 30%				9,40	3,13	0,00	40,72	43,85

Κατασκευαστές γαρνιτούρας (Ανθυγιεινό επίδομα: 0%)

Έτη εργασίας	Παλιό βασικό	Ποσοστό αύξησης	Νέο βασικό	Επίδομα τριετίας	Επίδομα γάμου	Ανθυγιεινό επίδομα	Σύνολο άγαμων	Σύνολο έγγαμων
0-3	30,06	6,50	32,01		3,20	0,00	32,01	35,21
3-6 5%				1,60	3,20	0,00	33,61	36,81
6-9 10%				3,20	3,20	0,00	35,21	38,41
9-12 15%				4,80	3,20	0,00	36,81	40,01
12-15 20%				6,40	3,20	0,00	38,41	41,61
15-18 25%				8,00	3,20	0,00	40,01	43,21
18 + 27,5%				8,80	3,20	0,00	40,81	44,01
ΠΡΟΣΟΧΗ! Από 1.1.2009 το ποσοστό της 6ης τριετίας ανέρχεται στο 5% και διαμορφώνεται:								
18 + 30%				9,60	3,20	0,00	41,61	44,81